
 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
05 червня 2019 року Миколаїв № 1 
 
 
Про реорганізацію обласних закладів охорони здоров’я 

 
Розглянувши та обговоривши інформацію управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації (листи від 23 квітня 2019 року № 2133-10-4, від 25 квітня 
2019 року № 2219-10-4 та № 2221-10-4, від 11 травня 2019 року         
№ 2415-19-4) щодо реорганізації обласних закладів охорони здоров’я, постійна 
комісія обласної ради. 

У вищезазначених листах управління охорони здоров'я Миколаївської 
облдержадміністрації звертається до постійної комісії обласної ради з питань 
соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, дитинства, розвитку зон 
відпочинку та туризму проханням погодити питання реорганізації закладів 
охорони здоров’я Миколаївської обласної ради і створення на їх базі таких 
спеціалізованих центрів: 

«Миколаївського обласного центру психічного здоров’я Миколаївської 
обласної ради» (шляхом реорганізації Миколаївської обласної психіатричної 
лікарні №1 Миколаївської обласної ради, Миколаївської обласної 
психіатричної лікарні №2 Миколаївської обласної ради, Миколаївського 
обласного наркологічного диспансеру Миколаївської обласної ради); 

«Миколаївський обласний центр медичної реабілітації та спортивної 
медицини Миколаївської обласної ради» (шляхом реорганізації Миколаївського 
обласного лікарсько-фізкультурного диспансеру Миколаївської обласної ради 
та обласної лікарні відновного лікування Миколаївської обласної ради); 

Миколаївський обласний дитячий реабілітаційний центр» (шляхом 
реорганізації Миколаївського обласного дитячого туберкульозного санаторію 
«Дубки» Миколаївської обласної ради та Миколаївського обласного дитячого 
кардіоревматологічного санаторію «Південний» Миколаївської обласної ради). 

Вивчивши вищезазначене питання постійна комісія 
 

КОНСТАТУЄ 
 

По-перше, на підставі статті 104 Цивільного кодексу України в результаті 
реорганізації шляхом злиття діяльність вищезазначених 7 закладів охорони 



2 
 

здоров'я буде припинено. Вбачається, що така дія призведе до скорочення 
мережі закладів охорони здоров'я, що належать до спільної власності 
територіальних громад Миколаївської області.  

Відповідно до статті 49  Конституції України держава створює умови для 
ефективного і доступного для всіх громадян медичного обслуговування. У 
державних і комунальних закладах охорони здоров'я медична допомога 
надається безоплатно; існуюча мережа таких закладів не може бути скорочена. 
Аналогічна норма міститься у статті 16 Закону України «Основи законодавства 
про охорону здоров'я». 

Крім того, на підставі пункту 4 статті 22 Закону України «Про місцеві 
державні адміністрації» місцева держадміністрація вживає заходів до 
збереження мережі закладів охорони здоров’я та розробляє прогнози її 
розвитку, враховує їх при розробці проектів програм соціально-економічного 
розвитку. 

Таким чином, вбачається, що припинення діяльності 7 закладів охорони 
здоров'я та створення на їх базі трьох буде суперечити Конституції та Законам 
України. 

 
По-друге, механізм роботи постійних комісій обласної ради, визначений 

Законом України «Про місцеве самоврядування в Україні», Регламентом 
обласної ради сьомого скликання, Положенням про постійні комісії, не 
передбачає попереднього погодження комісією питань до внесення їх на 
розгляд ради.  

Так, на підставі частини 4 статті 47 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні» постійні комісії за дорученням ради або за власною 
ініціативою попередньо розглядають проекти програм соціально-економічного 
і культурного розвитку, місцевого бюджету, звіти про виконання програм і 
бюджету, вивчають і готують питання про стан та розвиток відповідних галузей 
господарського і соціально-культурного будівництва, інші питання, які 
вносяться на розгляд ради, розробляють проекти рішень ради та готують 
висновки з цих питань, виступають на сесіях ради з доповідями і 
співдоповідями. 

Таким чином, постійні комісії обласної ради попередньо розглядають 
питання, які у встановленому порядку внесені на розгляд обласної ради і 
підготовлені до такого розгляду уповноваженими органами влади, тобто за 
наявності:  

подання облдержадміністрації; 
проекту рішення; 
аркушу погодження; 
пояснювальної записки. 
Відповідно до статті 44 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», статті 17 Закону України «Про місцеві державні адміністрації» 
розробка та подання на розгляд обласної ради питань належить до відання 
облдержадміністрації. 
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Враховуючи вищевикладене постійна комісія обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 
 
 1. Відмітити, що інформація управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації щодо реорганізації 7 закладів охорони здоров’я 
Миколаївської обласної ради і створення на їх базі 3 спеціалізованих центрів не 
містить позиції органу управління, який реалізує державну політику в галузі 
охорони здоров’я у Миколаївській області. 
 
 Відсутній аналіз наслідків, які очікуються у результаті реорганізації  
закладів охорони здоров'я для територіальних громад області, населення, 
обласного бюджету; пропозиції стосовно перспективних планів розвитку, 
бізнес-планів тощо; необхідності розроблення та фінансування з обласного 
бюджету відповідних програм розвитку та підтримки зазначених закладів 
охорони здоров’я. 

Надана інформація не дає можливості встановити напрями діяльності, мету 
та інші важливі критерії діяльності майбутніх спеціалізованих закладів охорони 
здоров’я.  
   
 2. Підтримати пропозиції управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації щодо реорганізації 7 закладів охорони здоров’я 
Миколаївської обласної ради і створення на їх базі 3 спеціалізованих центрів. 
 
 3. Облдержадміністрації підготувати та внести на розгляд обласної ради 
відповідні проекти рішення відповідно до Регламенту обласної ради сьомого 
скликання.  
  
 
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
05 червня 2019 року Миколаїв № 2 
 
 
Про дотримання вимог природоохоронного 
законодавства закладами охорони здоров’я 

 
Розглянувши та обговоривши інформацію Державної екологічної інспекції 

у Миколаївській області (лист від 13 травня 2019 року № 08.02/01-13/1053) 
щодо дотримання вимог природоохоронного законодавства закладами охорони 
здоров’я постійна комісія обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 1. Інформацію облдержадміністрації щодо дотримання вимог 
природоохоронного законодавства закладами охорони здоров’я Миколаївської 
області взяти до відома. 
 

 2. Направити інформацію облдержадміністрації щодо дотримання вимог 
природоохоронного законодавства закладами охорони здоров’я Миколаївської 
області заявнику. 
 
  
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
05 червня 2019 року Миколаїв № 3 
 
 
Про звернення ГО «Українська ліга розвитку 
паліативної та хоспісної допомоги» щодо забезпечення 
знеболювальними препаратами паліативних хворих 

 
Розглянувши та обговоривши звернення ГО «Українська ліга розвитку 

паліативної та хоспісної допомоги» щодо забезпечення знеболювальними 
препаратами паліативних хворих (лист від 08 травня 2019 ро ку № 45) постійна 
комісія обласної ради  

 
ВИРІШИЛА: 
 
 1. Інформацію обласної державної адміністрації щодо забезпечення 
знеболювальними препаратами паліативних хворих взяти до відома. 
 2. Рекомендувати облдержадміністрації підготувати та внести на розгляд 
обласної ради проект Медико-соціальної програми розвитку паліативної 
допомоги в Миколаївській області відповідно до Регламенту Миколаївської 
обласної ради сьомого скликання з метою створення в області        
пацієнт-орієнтовану мультидисциплінарну систему надання паліативної 
допомоги. 
 3. Рекомендувати облдержадміністрації, управлінню охорони здоров’я 
облдержадміністрації спільно з органами виконавчої влади та місцевого 
самоврядування в межах повноважень при затвердженні перспективних планів 
розвитку госпітальних округів передбачити функціонування 
закладів/відділень/палат для надання паліативної та хоспісної допомоги в 
кожному госпітальному окрузі. 
 4. Управлінню охорони здоров’я облдержадміністрації підготувати проект 
Звернення депутатів обласної ради до керівництва держави щодо відміни 
національного переліку ліків. 

5. Направити інформацію обласної державної адміністрації щодо 
забезпечення знеболювальними препаратами паліативних хворих заявнику. 
  
Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
05 червня 2019 року Миколаїв № 4 
 
 
Про звернення Веселинівського селищного голови 
Румянцева О. щодо відсутності можливості реалізувати 
урядову програму «Доступні ліки» на території 
Веселинівської селищної ради 

 
Розглянувши та обговоривши звернення Веселинівського селищного 

голови Румянцева О. щодо відсутності можливості реалізувати урядову 
програму «Доступні ліки» на території Веселинівської селищної ради (лист від 
14 травня 2019 року № 05-03/1140) постійна комісія обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 1. Інформацію управління охорони здоров’я облдержадміністрації, ПКВО 
«Фармація» щодо реалізації урядової програми «Доступні ліки» взяти до 
відома. 
 

 2. Направити інформацію управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації щодо реалізації урядової програми «Доступні ліки» 
заявнику. 
  
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
05 червня 2019 року Миколаїв № 5 
 
 
Про звіт ГО «Асоціація учасників та інвалідів АТО» 
щодо виконання програм підтримки учасникам АТО 

 
Розглянувши та обговоривши звіт ГО «Асоціація учасників та інвалідів 

АТО» щодо виконання програм підтримки учасникам АТО постійна комісія 
обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 1. Інформацію ГО «Асоціація учасників та інвалідів АТО» щодо виконання 
програм підтримки учасникам АТО взяти до відома. 
 2. Облдержадміністрації протягом 5 робочих днів вирішити питання 
фінансової підтримки громадських організацій, діяльність яких має соціальну 
спрямованість.  
 3. Внести на розгляд сесії обласної ради питання про виконання 
Комплексної програми соціального захисту населення «Турбота» на період до 
2020 року за 2018-2019 роки. 

   
  
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 
 

 
05 червня 2019 року Миколаїв № 6 
 
 
Про управління майном спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області 

 
Розглянувши та обговоривши інформацію заступника голови обласної 

ради Кротова А. про управління майном спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, постійна комісія обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 1. Погодитись із проектом рішення обласної ради «Про управління майном 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області», розробленим робочою групою з вивчення питання щодо управління 
майном спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області. 
 
 2. Внести питання на розгляд сесії обласної ради сьомого скликання. 

   
  
 
 
 
Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров’я, материнства, 
дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 
В И С Н О В К И 

 
від 05 червня 2019 року Миколаїв № 1 
 
 
 
Про припинення діяльності Миколаївської 
обласної дитячої інфекційної лікарні 
Миколаївської обласної ради та 
Миколаївської обласної інфекційної 
лікарні Миколаївської обласної ради в 
результаті реорганізації шляхом їх злиття 
та створення на їх базі комунального 
некомерційного підприємства 
«Миколаївський обласний центр 
лікування інфекційних хвороб» 
Миколаївської обласної ради 
 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання, враховуючи лист 
облдержадміністрації щодо його внесення на розгляд сесії обласної ради 
сьомого скликання постійна комісія обласної ради  

 
 

ВИРІШИЛА:  
 

 1. Внести питання на розгляд двадцять сьомої сесії обласної ради сьомого 
скликання із урахуванням позиції юридичного відділу виконавчого апарату 
обласної ради. 
 2. Облдержадміністрації, управлінню охорони здоров’я 
облдержадміністрації вирішити питання щодо працевлаштування медичного 
персоналу Миколаївської обласної дитячої інфекційної лікарні Миколаївської 
обласної ради. Про вирішення питання проінформувати на сесії обласної ради. 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради          М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
П Р О Т О К О Л 

засідання постійної комісії  обласної ради з питань соціальної політики, 
охорони здоров’я, материнства, дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 
від 05 червня 2019 року Миколаїв № 34 
 
 
Всього членів постійних комісій – 7 
 

Головуючий: Лучний М. 

Протокол 
вів: 

Настоящий І. 

Присутні: Закусілов А., Лучний М., Настоящий І., Поточняк В.       

Відсутні: Білоконенко Н., Ізбаш А., Невінчанний М. 

Запрошені: Антіпова Н. – в.о. головного лікаря Миколаївського обласного 
дитячого туберкульозного санаторію «Дубки» Миколаївської 
обласної ради; 
Дженкова Л. - в.о. головного лікаря Миколаївської обласної 
психіатричної лікарні   № 2 Миколаївської обласної ради; 
Єльчієва О. – директор департаменту соціального захисту 
населення облдержадміністрації; 
Кравчук Т. – в.о. головного лікаря обласного лікарсько-
фізкультурного диспансеру Миколаївської обласної ради; 
Лосицька В. - головний лікар Миколаївської обласної лікарні 
відновного лікування Миколаївської обласної ради; 
Редькіна Є. – директор ПКВО «Фармація»; 
Стаханова С. – в.о. головного лікаря Миколаївського обласного 
центру паліативної допомоги та інтегрованих послуг 
Миколаївської обласної ради; 
Самсонова Л. –  заступник головного лікаря Миколаївської 
обласної психіатричної лікарні № 1 Миколаївської обласної 
ради; 
Таран В. – в.о. головного лікаря Миколаївського обласного 
наркологічного диспансеру Миколаївської обласної ради; 
Цимбал Т. – в.о. головного лікаря Миколаївської обласної 
дитячої інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради; 
Федорова Світлана Федорівна -  головний лікар Миколаївської 
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обласної інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради; 
Черненко О. – заступник начальника управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації. 
Шполянський І. - голова ГО «Асоціація учасників та інвалідів 
АТО». 

 

У роботі комісії взяли участь заступник голови обласної ради Кротов А., 
радник-помічник заступника голови обласної ради, депутат обласної ради 
Гладун С., депутати обласної ради Демченко Т., Олабін В., Паламарюк П., 
Ясинський О., Резніков І., голова громадської організації Миколаївської 
обласної організації Всеукраїнської організації «Союз осіб з інвалідністю 
України» Степаненко О. 

Не з’явилися запрошені на засідання постійної комісії обласної ради 
заступник голови облдержадміністрації Трайтлі О., начальник Державної 
екологічної інспекції у Миколаївській області Бабенко В. 

У зв’язку з відсутністю секретаря постійної комісії обласної ради 
Білоконенко Н. обов’язок ведення протоколу покладено на депутата обласної 
ради Настоящего І. 

Запропонований порядок денний засідання постійної комісії обласної ради 
взято за основу. 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно. 

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
1. Про припинення діяльності Миколаївської обласної дитячої 

інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради та Миколаївської обласної 
інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради в результаті реорганізації 
шляхом їх злиття та створення на їх базі комунального некомерційного 
підприємства «Миколаївський обласний центр лікування інфекційних хвороб» 
Миколаївської обласної ради. 

2. Про реорганізацію обласних закладів охорони здоров’я. 
        

Доповідач: Черненко О. – заступник начальника управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Черненко О. – заступник начальника управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації. 

Запрошені: Федорова С. - головний лікар Миколаївської обласної 
інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради; 
Цимбал Т. - в.о. головного лікаря Миколаївської обласної дитячої 
інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради. 
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Запрошені: Самсонова Л. –  заступник головного лікаря Миколаївської 
обласної психіатричної лікарні № 1 Миколаївської обласної 
ради; 
Дженкова Л. - в.о. головного лікаря Миколаївської обласної 
психіатричної лікарні   № 2 Миколаївської обласної ради; 
Таран В. – в.о. головного лікаря Миколаївського обласного 
наркологічного диспансеру Миколаївської обласної ради; 
Кравчук Т. – в.о. головного лікаря обласного лікарсько-
фізкультурного диспансеру Миколаївської обласної ради; 
Лосицька В. - головний лікар Миколаївської обласної лікарні 
відновного лікування Миколаївської обласної ради; 
Антіпова Н. – в.о. головного лікаря Миколаївського обласного 
дитячого туберкульозного санаторію «Дубки» Миколаївської 
обласної ради. 

 
3. Про дотримання вимог природоохоронного законодавства закладами 

охорони здоров’я. 
Доповідач: Черненко О. – заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації. 
 
4. Про звернення ГО «Українська ліга розвитку паліативної та хоспісної 

допомоги» щодо забезпечення знеболювальними препаратами паліативних 
хворих. 

 
5. Про звернення Веселинівського селищного голови Румянцева О. щодо 

відсутності можливості реалізувати урядову програму «Доступні ліки» на 
території Веселинівської селищної ради. 

 
6. Про звіт ГО «Асоціація учасників та інвалідів АТО» щодо виконання 

програм підтримки учасникам АТО. 

Доповідачі: Черненко О. – заступник начальника управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації; 
Стаханова С. – в.о. головного лікаря Миколаївського обласного 
центру паліативної допомоги та інтегрованих послуг 
Миколаївської обласної ради. 

Доповідачі: Черненко О. – заступник начальника управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації; 
Редькіна Є. – директор ПКВО «Фармація». 

Доповідач: Шполянський І. - голова ГО «Асоціація учасників та інвалідів 
АТО». 

Запрошена: Єльчієва О. – директор департаменту соціального захисту 
населення облдержадміністрації. 
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7. Про управління майном спільної власності територіальних громад сіл, 
селищ, міст Миколаївської області. 

 
8. Про кандидатуру на посаду начальника управління з питань майна 

комунальної власності Миколаївської обласної ради. 

 
1. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  Черненко О., головного лікаря Миколаївської обласної 
інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради Федорову С., в.о. головного 
лікаря Миколаївської обласної дитячої інфекційної лікарні Миколаївської 
обласної ради Цимбал Т. про припинення діяльності Миколаївської обласної 
дитячої інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради та Миколаївської 
обласної інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради в результаті 
реорганізації шляхом їх злиття та створення на їх базі комунального 
некомерційного підприємства «Миколаївський обласний центр лікування 
інфекційних хвороб» Миколаївської обласної ради. 
Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Лучний М., 

Олабін В., Гладун С., Бєлокуров С., Демченко Т.,  
Кротов А.  
В обговоренні питання взяли участь представники 
трудового колективу Миколаївської обласної дитячої 
інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради 
Аліфанов А., Аліфанова Л., Качаліна Л., Шляхецька Я., 
Швиденко К., Лисенко О., Швиденко О., які ознайомили 
присутніх з ситуацію щодо функціонування лікарні, 
зупинилися на проблемних питаннях, які потребують 
термінового вирішення.  
Активно обговорювалася епідемічна ситуація в області. 
На всі питання надано відповіді заступником начальника 
управління охорони здоров’я облдержадміністрації  
Черненко О. 
Лучний М., Поточняк В., Настоящий І. запропонували 
внести питання на розгляд двадцять сьомої сесії 
обласної ради сьомого скликання із урахуванням позиції 
юридичного відділу виконавчого апарату обласної ради. 
Депутати наголосили на необхідності вирішення 
питання щодо працевлаштування медичного персоналу 
Миколаївської обласної дитячої інфекційної лікарні 
Миколаївської обласної ради. Про вирішення цього 
питання облдержадміністрації запропоновано проінфор-
мувати на сесії обласної ради. 

Доповідач: Кротов А. – заступник голови обласної ради. 

Доповідач: Кротов А. – заступник голови обласної ради. 
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Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: висновки № 1 додаються. 
 

2. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації  Черненко О., заступника головного лікаря Миколаївської 
обласної психіатричної лікарні № 1 Миколаївської обласної ради Самсонову Л.,   
в.о. головного лікаря Миколаївської обласної психіатричної лікарні № 2 
Миколаївської обласної ради Дженкову Л., в.о. головного лікаря 
Миколаївського обласного наркологічного диспансеру Миколаївської обласної 
ради Таран В., в.о. головного лікаря обласного лікарсько-фізкультурного 
диспансеру Миколаївської обласної ради Кравчук Т., головного лікаря 
Миколаївської обласної лікарні відновного лікування Миколаївської обласної 
ради Лосицьку В., в.о. головного лікаря Миколаївського обласного дитячого 
туберкульозного санаторію «Дубки» Миколаївської обласної ради Антіпову Н. 
про реорганізацію обласних закладів охорони здоров’я.  
Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Лучний М., 

Олабін В., Гладун С., Бєлокуров С., Демченко Т., 
Резніков І., Кротов А., Ясинський О. 
 Депутати відмітили, що інформація управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації щодо реорганізації 7 
закладів охорони здоров’я Миколаївської обласної ради і 
створення на їх базі 3 спеціалізованих центрів не містить 
позиції органу управління, який реалізує державну 
політику в галузі охорони здоров’я у Миколаївській 
області. Відсутній аналіз наслідків, які очікуються у 
результаті реорганізації  закладів охорони здоров'я для 
територіальних громад області, населення, обласного 
бюджету; пропозиції стосовно перспективних планів 
розвитку, бізнес-планів тощо; необхідності розроблення 
та фінансування з обласного бюджету відповідних 
програм розвитку та підтримки зазначених закладів 
охорони здоров’я. Надана інформація не дає можливості 
встановити напрями діяльності, мету та інші важливі 
критерії діяльності майбутніх спеціалізованих закладів 
охорони здоров’я.  
Після обговорення питання депутати Лучний М., 
Поточняк В., Настоящий І. запропонували підтримати 
пропозиції управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації щодо реорганізації 7 закладів 
охорони здоров’я Миколаївської обласної ради і 
створення на їх базі 3 спеціалізованих центрів. 
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Облдержадміністрації запропоновано підготувати та 
внести на розгляд обласної ради відповідні проекти 
рішення відповідно до Регламенту обласної ради 
сьомого скликання.  

Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 1 додаються. 
 

3. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації  Черненко О.  про дотримання вимог природоохоронного 
законодавства закладами охорони здоров’я. 
Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Лучний М., 

Гладун С., Кротов А. 

Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 2 додаються. 
 

4. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації  Черненко О.  про звернення ГО «Українська ліга 
розвитку паліативної та хоспісної допомоги» щодо забезпечення 
знеболювальними препаратами паліативних хворих. 
Виступили: Настоящий І., Поточняк В., Лучний М. 
Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 3 додаються. 
 

5. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 
облдержадміністрації  Черненко О., директора ПКВО «Фармація» Редькіну Є.  
про звернення Веселинівського селищного голови Румянцева О. щодо 
відсутності можливості реалізувати урядову програму «Доступні ліки» на 
території Веселинівської селищної ради. 
Виступили: Настоящий І., Поточняк В., Лучний М. 
Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 4 додаються. 
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6. СЛУХАЛИ: звіт голови ГО «Асоціація учасників та інвалідів АТО» 
Шполянського І. щодо виконання програм підтримки учасникам АТО. 
Виступили: Настоящий І., Поточняк В., Закусілов А., Кротов А., 

Лучний М. 
Під час обговорення питання депутати заслухали 
інформацію голови громадської організації 
Миколаївської обласної організації Всеукраїнської 
організації «Союз осіб з інвалідністю України» 
Степаненко О. про проведену роботу у 2018-2019 роках. 
Директор департаменту соціального захисту населення 
облдержадміністрації Єльчієва О.  проінформувала 
присутніх щодо  надання фінансової підтримки 
громадським організаціям, діяльність яких має соціальну 
спрямованість, за рахунок коштів обласного бюджету в 
рамках проведення заходів, передбачених Комплексною 
програмою соціального захисту населення «Турбота» на 
період до 2020 року. 
За результатами обговорення питання облдержад-
міністрації запропоновано протягом 5 робочих днів 
вирішити питання фінансової підтримки громадських 
організацій, діяльність яких має соціальну спря-
мованість. 
Голова постійної комісії обласної ради Лучний М. 
запропонував внести на розгляд сесії обласної ради 
питання про виконання Комплексної програми 
соціального захисту населення «Турбота» на період до 
2020 року за 2018-2019 роки. 

Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 5 додаються. 
 
 7. СЛУХАЛИ заступника голови обласної ради Кротова А. про 
управління майном спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області. 
 
Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Кротов А., Ясинський О., Паламарюк П., 
Лучний М. 

Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

одноголосно. 
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ВИРІШИЛИ: рекомендації № 6 додаються. 
 
 8. СЛУХАЛИ заступника голови обласної ради Кротова А. про 
кандидатуру на посаду начальника управління з питань майна комунальної 
власності Миколаївської обласної ради. 
Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Лучний М., 

Олабін В., Гладун С., Кротов А., Ясинський О., 
Паламарюк П. 
Депутат обласної ради Поточняк В. запропонував 
провести конкурс на посаду начальника управління з 
питань майна комунальної власності Миколаївської 
обласної ради. 
Депутати Лучний М., Закусілов А. запропонували 
внести на сесію всі кандидатури та провести 
голосування під час пленарного засідання. 
Заступник голови обласної ради Кротов А. запропонував 
голосувати за кожну кандидатуру окремо. 
 
Перша пропозиція:  
«Підтримати кандидатуру Ясинського О. на посаду 
начальника управління з питань майна комунальної 
власності Миколаївської обласної ради. 

Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

«за» - 3 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А.); 
«проти» - 0; 
«утрим.» - 1 (Настоящий І.); 
«не голосував» - 0. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 
  

Друга пропозиція:  
«Підтримати кандидатуру Вовненка Є. на посаду 
начальника управління з питань майна комунальної 
власності Миколаївської обласної ради. 

Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

«за» - 1 (Настоящий І.); 
«проти» - 0; 
«утрим.» - 3 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А.); 
 «не голосував» - 0. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 
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Третя пропозиція:  
«Підтримати кандидатуру Паламарюка П. на посаду 
начальника управління з питань майна комунальної 
власності Миколаївської обласної ради. 

Проведено 
голосування. 

 

Підсумки 
голосування: 

«за» - 2 (Поточняк В., Лучний М.); 
«проти» - 0; 
«утрим.» - 2 ( Закусілов А., Настоящий І.);  
«не голосував» - 0. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної рад                                                                                   М. ЛУЧНИЙ 
 
 
 
Протокол вів                             І. НАСТОЯЩИЙ 
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